
 

STATENVRAGEN   

 

 

’s Hertogenbosch, 23 november 2018 

 

Geacht College, 

 

Aangaande de uitspraak die het Europees Hof over de Programmatische Aanpak 
van Stikstof (PAS) heeft de fractie van GroenLinks de volgende vrageni  

 

1. Welke van de 200 vergunningen uit de uitspraak van het Europese Hof 

betreffen de Provincie Noord-Brabant? Komen deze vergunningen nu te 

vervallen?  

 

2. Wat gebeurt er met de projecten in Noord-Brabant die zijn aangehouden 

in afwachting van de uitspraak over de PAS?  

 

3. Wat wordt het vergunningenbeleid in het kader van de Wet 
Natuurbescherming vanaf heden?"  

 

Hartelijk dank voor de beantwoording 

 

Sjo Smeets 

 

i
 Op 7 november j.l. diende GroenLinks deze vragen in als actuele vragen. Behandeling van deze vragen kon 

echter pas vandaag plaats vinden. Aangezien het onderwerp binnenkort op de agenda van de Staten staat 

dienen wij de vragen nu in als Statenvragen. 

 

                                                           


